



SCRIPT LINE

**TITLE VF : BARCELONA 24 HOURS RACE - From Friendship to Dreams**

**TITLE VI : LES 24 HEURES MOTO DE BARCELONE - De l'amitié au rêve**

Production : Azimut Company

Director : Aine Clarke and Michel Van Der Veken

Original version : French

Duration : 52'

Delivery : 2025

Version available : French and French sub-titled in English

Rights available : World

Trailer : <https://vimeo.com/1065120061/44e5fc2026?share=copy>



#### Synopsis VF

Les 24 Heures de Barcelone (24 Horas de Catalunya de Motociclismo) figurent parmi les courses d'endurance moto les plus prestigieuses au monde. Le paddock accueille à la fois des équipes soutenues par des usines disposant de budgets de plusieurs millions d'euros et des amateurs déterminés qui mettent en commun leurs ressources pour poursuivre leurs rêves de course. Thomas, Tonino, Raphaël et Jean-Michel apportent leur expertise diverse issue de leurs vies professionnelles comme chauffagiste, couvreur, banquier et artisan ferronnier. Bien qu'ils viennent de mondes différents, leur passion commune pour les motos et leur engagement envers les valeurs sportives les unissent alors qu'ils affrontent l'extraordinaire défi de concourir aux 24 Heures de Barcelone pour la première fois—non pas comme individus, mais comme une équipe liée par l'amitié et un objectif commun.

#### Synopsis VI

The 24 Hours of Barcelona (24 Horas de Catalunya de Motociclismo) stands as one of the world's most prestigious motorcycle endurance races. The paddock hosts both factory-backed teams with million-euro budgets and determined amateurs who pool resources to chase their racing dreams. This documentary follows four amateur pilots whose friendship bridges four generations. Thomas, Tonino, Raphaël, and Jean-Michel bring diverse expertise from their professional lives as a heating engineer, roofer, banker, and cast-iron artisan. Though they come from different worlds, their shared passion for motorcycles and commitment to sporting values unites them as they face the extraordinary challenge of competing in the 24 Hours of Barcelona for the first time—not as individuals, but as a team bound by friendship and common purpose.